
Referat af bestyrelsesmøde i Afd. 19, torsdag den 25. August 2022. 
 
Deltagere: Sanne, Anne-Mette og Eva. Inger-Lise fraværende. 
 

1. Gennemgang af seneste referat 
a. ok 

2. Havevandringen 
a. Udskiftning af hækplanter – der gives besked til Per(tages med på afd. møde) 

3. Fælleshuset 
a. Anne-Mette svarer klageren. Der bliver lavet orientering på afdelingsmødet om 

skærpelse af reglerne. 
4. Sortering af vores affald – samarbejde med Vejlby Vænge 

a. De har et andet affaldssystem end os. Modellen vil ikke være aktuelt ved os 
5. Eval. af Skt. Hans 

a. Fin aften på trods af manglende bål. Vi skal sørge for et tørt bål. Borde og bænke 
skal flyttes op til bålet. Opslag sættes op i tilstødende afdelinger. 

6. Parkeringspladsen 
a. Problemer med andre afdelingers parkering – vi opfordrer til skriftlig klage. 
b. Kriminalitet på p-pladsen/salg af stoffer/piller i blister – opfordring på 

afdelingsmødet 
7. Forberedelse til afdelingsmødet 

a. Indkaldelse 
Årsberetning – Eva justerer 

b. Øl, vand og smørrebrød – hvem sørger for? Eva 
c. Vin til beboere og ordstyrer – hvem sørger for? Eva 
d. Evt. punkter til drøftelse på beboermødet 

i. Per modtager gerne information om hækplanter der er gået ud 
ii. Hvilke arrangementer vil afd.s beboere støtte op om 

 
 
Referent Eva 
 
 


